
Sfeerverslag inloopbijeenkomst 16 mei in Nobis in Asten 

MIRT-Verkenning A67 Leenderheide – Zaarderheiken 

 

Met weggebruikers en omwonenden in gesprek gaan om hun ervaringen te verzamelen over de A67 

tussen Leenderheide en Zaarderheiken: dat was het doel van de inloopbijeenkomst op dinsdag 16 

mei jongstleden. Iedereen kon deze middag en avond zijn of haar knelpunten aangeven voor dit stuk 

snelweg in Noord-Brabant en Limburg. En dat deden veel mensen! 

 

 
Geïnteresseerden konden in gesprek met het projectteam over de A67 

 

Ongeveer 80 weggebruikers en omwonenden kwamen tussen 17.00 uur en 20.30 uur langs in het 

Nobis Hotel in Asten om daar hun ervaringen, knelpunten en mogelijke oplossingen met het 

projectteam te delen. Op een levensgrote kaart kon iedereen met stickers aangeven waar de 

knelpunten op de A67 nu precies zitten. Vervolgens kon men op een reactieformulier een toelichting 

geven op de door hen gesignaleerde knelpunten en mogelijke oplossingen. In de zaal was er verder 

informatie aanwezig over het MIRT1, de MIRT-Verkenning en het programma Smartwayz.nl waar 

deze Verkenning waar de A67 onderdeel van uit maakt. Ook konden bezoekers meer te weten 

komen over de verkeerskundige analyses die worden uitgevoerd naar de A67 in het kader van de 

Verkenning. 

De geïnteresseerden bleken met name uit de omgeving Geldrop, Asten, Someren te komen, maar 

ook geïnteresseerden uit de rest van het onderzoeksgebied waren naar Asten gekomen. 

Automobilisten, vrachtwagenchauffeurs, direct omwonenden en motorrijders kwamen binnen om 

hun ervaringen te delen met het projectteam.  

Veel van de reacties gingen over de op- en afritten rondom Geldrop, het in- en uitvoegen op het 

gehele traject, het vele vrachtverkeer en het rijgedrag op de weg. Ook geluidsoverlast kwam aan de 

orde. In totaal zijn er tijdens de inloopsessie 74 reactieformulieren verzameld met daarop vele 

knelpunten en mogelijke oplossingen. Alle aanwezigen bleken zeer betrokken bij de A67, wat een 

brede opbrengst, een goede sfeer, veel aanmeldingen voor de community van weggebruikers en 

goede gesprekken opleverde.    

                                                             
1 Meerjarenprogramma Infrastructuur, Ruimte en Transport 



 
Veel reacties over de A67 bij Geldrop 

Samen met de honderden reacties op het online participatieplatform bieden de opbrengsten van de 

inloopbijeenkomst een stevige basis om de knelpuntenanalyse af te ronden en aan de slag te gaan 

met oplossingsrichtingen. De community van weggebruikers zal in dit vervolgproces tot het najaar 

van 2017 een belangrijke rol innemen. Met hen gaan we in werksessies aan de slag om de resultaten 

verder uit te werken.  

 

 


